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NOR AM CUP FINALS PANORAMA MOUNTAIN RESORT, BC. CAN: 
Women’s and Men’s DH, SG, GS AND SL 

LOCATION: PANORAMA MOUNTAIN RESORT, British Columbia HOST: PANORAMA MOUNTAIN RESORT 

EVENT 

APRIL 01-02 2024 WOMEN’S AND MEN’S DH TRAINING DHT1 AND DHT2 
APRIL 03-04 2024 WOMEN’S AND MEN’S DH1 and DH2 
APRIL 05-06 2024 WOMEN’S AND MEN’S SG1 and SG2 
APRIL 08-09 2024 WOMEN’S SL1/SL2 AND MENS GS1/GS2 
APRIL 10-11 2024 WOMEN’S GS1/GS2 AND MEN’S SL1/SL2 

Tuning space is limited. Contact racing@panoramaresort.com. 
To book your training space please go to: In-Season Training Space Requests (jotform.com) 

SANCTION: FIS, ACA and PSO. ELIGIBILITY: Refer to ICR & NorAm Cup Rules 

ENTRY FEES: 

DH TR: $45 DH: $45, SG: $45, GS: $30, SL: $30 USD* to be converted to CAD upon payment 
Refer to FIS COC rules 7.1-7.5 for payment of expenses. We accept VISA, MC and AMEX. Credit card transaction fees 
apply. All entries must be paid for using the following online payment processors. 
 CANADIAN Entries: The following link is applicable for payment processing of Canadian FIS licensed athletes: 
 https://snowreg.com/#!/events/48552-panorama-coupe-nor-am-cup-finals  
 USA Entries: Please follow the directions provided via US Ski and Snowboards - SkiReg platform. 
For ease of payment coaches, please pay for your entire team if possible, in one transaction. 
** THESE ARE NOT REGISTRATION SITES. All entries still must go through the standard entry process. See Registration 
details below. Only athletes registered via the formal FIS registration process, regardless of payment, will be accepted. 

Athletes will be removed from the board if payment is NOT received 30 min. prior to the TC meeting. 
ENTRY DEADLINE: MARCH 22, 2024. Withdrawals must be submitted with confirmation to ACA 5 days prior to first TC meeting. 

REGISTRATION: 

All Clubs and zones are to send entries to their PTSO’s. All PTSO’s send entries on FIS forms to: 
All Foreign entries are to be entered through the online FIS entry system as per COC rules 2.6.1 
All Teams must confirm registration and collect lift passes in Copper Crown B. DH/SG on Mar 31 and for GS/SL Apr 7. 

Email: raceentries@alpinecanada.org 

NAC FOREIGN QUOTA: 

If a National Ski Association wishes to expand their NAC quota to the FIS level, a letter from the NSA must be submitted 
to ACA raceentries@alpinecanada.org, at least 10 days prior to the first TC’ meeting (MARCH 21, 2024) in order to be 

considered. Approval will be subject to entry levels (NAC 2.3.3) and may not be determined until the TC’ meeting. 

LIFT TICKETS: 

Lift tickets ($58.43 CAD per day) will be available for purchase through the online payment processors. Refer to NAC 
2.4.2 for qualification of complimentary lift tickets. NAC lift tickets are valid for race days only. (April 7th – NO 
PASSES) CanWest Passes are accepted, to be collected at Guest Services.  

TEAM CAPTAINS’ MEETING: 
Women’s: 1800 hrs. Sun. MARCH 31. 2024. Men’s: 1900 Sun. MARCH 31 2024. Copper Crown B. All other TC 
Meetings; Women’s: 1700hrs Men’s: 1800 hrs. Board draw as per the NAC rules.  

EQUIPMENT: 
As per ICR ART 222.1: All equipment must conform to the FIS regulations. The competitor is responsible for the 
equipment that he/she uses. Equipment will be subject to inspection in the start area. 

WHATS APP: NAC FINALS PANORAMA WHATSAPP LINK 

HELMET MANDATE: 
All coaches/team personnel and volunteers MUST wear helmets within race and training venues, as per the worksafe 
BC guidelines. 

AWARDS: 
DH Awards April 4, 2024. SG Awards April 6, 2024 15 minutes after teardown. Great Hall Deck 
Women’s SL, Men’s GS April 9, 2024- 15 minutes after final racer. Great Hall Deck 
Women’s GS and Men’s SL April 11, 2024- 15 minutes after tear down – Great Hall Deck 

ACCOMMODATION: 
40% of Panorama Mountain Resort accommodation, rack rate. 
Contact Reservations Panorama Mtn Resort NAC Finals. Promo Code : Norams24  

VOLUNTEER 
Volunteers to register with  SNOW REG EVENTS PANORAMA NORAM FINALS 
Chief of Volunteers: Sue Kristiansen sue.kristiansen@gmail.com 

ROC: 

Race Chair Joanne Gray joannegray6@gmail.com /Brian Lynam blynam1815@gmail.com 

Technical Delegates John Jett (USA) & Troy Price (USA) 

Race Administrator Judy Dickson judydickson@shaw.ca 

FIS Race Advisor Doug Campbell 
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FINALES DE LA COUPE NOR-AM À PANORAMA MOUNTAIN RESORT, C.-B., CANADA 
Épreuves féminines et masculines DH, SG, GS et SL 

LIEU PANORAMA MOUNTAIN RESORT, C.-B. ORGANISME-HÔTE: PANORAMA MOUNTAIN RESORT 

ÉPREUVES 

1er ET 2 AVRIL 2024 ENTRAÎNEMENTS DE DESCENTE FEMMES ET HOMMES - DHT1 ET DHT2 
3 ET 4 AVRIL 2024 ÉPREUVES FÉMININES ET MASCULINES DH1 ET DH2 
5 ET 6 AVRIL 2024 ÉPREUVES FÉMININES ET MASCULINES SG1 ET SG2 
8 ET 9 AVRIL 2024 ÉPREUVES FÉMININES SL1/SL2 ET ÉPREUVES MASCULINES GS1/GS2 
10 ET 11 AVRIL 2024 ÉPREUVES FÉMININES GS1/GS2 ET ÉPREUVES MASCULINES SL1/SL2 
L’espace réservé à la préparation des skis est limité. Contactez racing@panoramaresort.com. 
Pour réserver un plateau d’entraînement, cliquez sur le lien suivant: In-Season Training Space Requests (jotform.com) 

SANCTION FIS, ACA et OPS ADMISSIBILITÉ: consultez les RIS et les Règlements de la Coupe Nor-Am (NAC) 

FRAIS D’INSCRIPTION 

DH TR: 45$, DH: 45 $, SG: 45 $, GS: 30 $, SL: 30 $ / $ US* sera converti en $ CAN lors du paiement 
Consultez les règlements COC 7.1 à 7.5 de la FIS pour le paiement des dépenses. Les cartes VISA et AMEX sont acceptées. 
Des frais de transaction sont appliqués pour les cartes de crédit. Le paiement des inscriptions doit se faire en utilisant 
les procédures de paiement en ligne suivantes. 

Paiement pour les CANADIENS: Le lien suivant doit être utilisé pour payer les inscriptions des athlètes canadiens ayant 
une carte FIS: 
 https://snowreg.com/#!/events/48552-panorama-coupe-nor-am-cup-finals 

Pour faciliter le paiement, veuillez payer pour l’ensemble de votre équipe, si possible, en une seule transaction.               
** LES LIENS CI-DESSUS NE SERVENT PAS INSCRIRE LES ATHLÈTES. L’inscription doit encore se faire par la procédure 
régulière. Voir les détails de l’inscription ci-dessous. Seuls les athlètes inscrits par la procédure d’inscription officielle 
de la FIS, quel que soit le paiement, seront acceptés. Les athlètes dont le paiement n’aura PAS été reçu dans les 30 
minutes avant le début de la réunion des CE verront leur nom retiré du tableau. 

DATE LIMITE 
D’INSCRIPTION 

LE 22 MARS 2024. Tout retrait doit être envoyé à ACA, et accompagné d’une confirmation, 5 jours avant la 
première réunion des CE. 

INSCRIPTION 

Les clubs et les zones doivent envoyer les inscriptions à leur OPTS, et tous les OPTS doivent envoyer leurs inscriptions 
sur le formulaire FIS.  
Les inscriptions étrangères doivent être effectuées par le biais du système d’inscription en ligne de la FIS, 
conformément aux règles COC 2.6.1. 
Les équipes doivent confirmer leurs inscriptions et récupérer les billets de remontée à la salle Copper Crown B –  
le 31 mars pour DH/SG et le 7 avril pour GS/SL. 

Courriel : raceentries@alpinecanada.org 

QUOTA ÉTRANGER 
Toute association nationale de ski souhaitant obtenir un plus grand nombre de quotas NAC au niveau de la FIS doit 
envoyer une lettre à ACA (raceentries@alpinecanada.org au moins 10 jours avant la première réunion des CE (soit le 
21 mars 2024) pour que la demande soit prise en compte. L’approbation dépendra du nombre d’inscriptions (NAC 
2.3.3) et pourrait être déterminée seulement à la réunion des CE. 

BILLETS DE REMONTÉE 
Le tarif est de 58.43$/jour. L’achat peut se faire par la procédure de paiement en ligne. Voir le point NAC 2.4.2 pour 
connaître les conditions d’attribution des billets de remontée gratuits. Ces billets ne sont valables que pour les jours 
de course (PAS DE BILLETS à ce tarif le 7 avril). Les cartes CanWest sont acceptées et les billets doivent être récupérés 
au service à la clientèle.  

RÉUNIONS DES CHEFS 
D’ÉQUIPES (CE) 

Femmes: 18 h; le dimanche 31 mars 2024 / hommes: 19 h; le dimanche 31 mars 2024 – Salle Copper Crown B. 
Toutes les autres réunions: femmes à 17 h; hommes à 18 h; tirage au sort conformément aux règles NAC.  

ÉQUIPEMENT 
RIS art. 222.1: L’équipement doit être conforme aux prescriptions de la FIS. Les concurrents sont personnellement 
responsables de l’équipement qu’ils utilisent. L’équipement fera l’objet de contrôles dans l’aire de départ. 

WHATSAPP Lien: LIEN WHATSAPP FINALES NOR-AM PANORAMA 

PORT DU CASQUE 
OBLIGATOIRE 

Tous les entraîneurs, le personnel d’équipe et les bénévoles DOIVENT porter un casque sur les pistes où se déroulent 
les courses et les entraînements, conformément aux directives de Worksafe BC. 

REMISE DE PRIX 
Descente: le 4 avril 2024 / Super-G: le 6 avril 2024; 15 min après le démantèlement – Great Hall Deck 
SL féminin, GS masculin: le 9 avril 2024; 15 min après le dernier coureur – Great Hall Deck 
GS féminin, SL masculin: le 11 avril 2024; 15 min après le démantèlement – Great Hall Deck 

HÉBERGEMENT Rabais d’au moins 40 % sur le tarif standard d’hébergement offert.  
Contact: Reservations Panorama Mtn Resort NAC Finals. Code promo: Norams24  
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BÉNÉVOLES 
Les bénévoles doivent s’inscrire sur SNOW REG EVENTS PANORAMA NORAM FINALS. 
Cheffe des bénévoles: Sue Kristiansen sue.kristiansen@gmail.com 

COMITÉ ORGANISATEUR 
(ROC) 

Coprésidents d’événement Joanne Gray joannegray6@gmail.com /Brian Lynam blynam1815@gmail.com 
Délégués techniques John Jett (É.-U.) et Troy Price (É.-U.) 
Secrétaire d’épreuve Judy Dickson judydickson@shaw.ca 
Conseiller d’épreuve FIS  Doug Campbell 
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